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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
1. De rol van de gemeente is te allen tijde faciliterend naar een demonstratie toe. Het melden van 
een demonstratie moet makkelijk en toegankelijk zijn voor iedereen. Zodat iedereen de kans krijgt 
om de gemeente maximaal te helpen met het aannemen van die faciliterende rol. Dat begint bij de 
aanmeldingsprocedure op de website. Daar is in Maastricht een DigiD voor nodig. Tijdens de 
domeinvergadering is aan bod gekomen dat dit geen toevoeging is voor het faciliterende karakter 
van de aanmeldingsprocedure, en kan zelfs een zware belemmering zijn voor de rechten van 
mensen die in Maastricht wonen maar (nog) geen DigiD hebben. 
a. Is het college voornemens de website toegankelijker te maken, door de aanmeldingsprocedure 
met DigiD te versimpelen, zodat er geen DigiD meer nodig is? 
b. Zo ja, wanneer verwacht u dat dit toegepast gaat worden? 
 
Antwoord 1: 
a. Ja.  
b. Sinds vorige week is er de mogelijkheid om via de gemeentelijke website een demonstratie te 
melden zonder DigiD. Deze vragenlijst is vooralsnog alleen in het Nederlands. De Engelse vertaling 
van deze vragenlijst wordt zo spoedig mogelijk op de website toegevoegd. 
 
 
Vraag 2: 
2. Tijdens de vergadering is de website van de gemeente Utrecht genoemd als goed voorbeeld van 
de taal en toon van een gemeente die haar faciliterende rol op een juiste wijze ingekleed heeft.  
a. Is het college voornemens de taal en toon op de website toegankelijker te maken door het goede 
voorbeeld van de gemeente Utrecht over te nemen? 
b. Zo ja, wanneer verwacht u dat dit toegepast gaat worden? 
c. Zo nee, kunt u onderbouwen waarom niet? 
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Antwoord 2: 
a. Ja. Bij het aanpassen van de website is ook gekeken naar het voorbeeld van de gemeente 
Utrecht.  
b. De oude tekst op de website is inmiddels aangepast naar een meer toegankelijke tekst. Deze 
nieuwe tekst staat sinds 24-6 op de gemeentelijke website. 
c. Niet van toepassing.  
 
 
Vraag 3: 
3. We hebben sinds onze laatste set schriftelijke vragen over dit onderwerp (op 2 mei 2023) nog 
signalen ontvangen dat het woord “vergunning” gevallen is in de communicatie tussen de gemeente 
en betogers en/of in de communicatie tussen BOA’s en betogers.  
a. Is het college voornemens actie te ondernemen, zodat het woord “vergunning” niet meer valt in de 
bovengenoemde situaties? 
b. Zo ja, wanneer verwacht u dat dit toegepast gaat worden? 
c. Zo nee, kunt u dit onderbouwen? 
 
Antwoord 3: 
a. Ja.  
b. Er werd en wordt veelvuldig bij de dienstdoende toezichthouders aandacht gevraagd voor het 
gebruik van de juiste terminologie. Een menselijke verspreking is echter niet geheel te voorkomen. 
c. Niet van toepassing. 
 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
de Burgemeester, 
 
 
 
W.A.G. Hillenaar 
 


